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2024感恩节聚会暨年度家庭日

November 23, 2024
Central China Chapter



2Introduction 活动介绍

Over the decades, our yearly family reunion has consistently been one of 
our top community events, welcoming all member families and the public 
mixing together! This year, we're excited to announce that we will launch 
our Thanksgiving Gathering on November 23 at Topgolf, one of the 
greatest entertainment center in Wuhan, uniting our members, friends, and 
their families once again for a fun Thanksgiving Party where you can 
contribute and enjoy your tastiest home-cooked meals with the community.

Don't miss out on an evening of gratitude shared in a warm and joyful 
setting!

多年来，中国美国商会华中举办的年度家庭日一直是最受会员及公众欢迎的活动之
一，并且对所有成员家庭和公众开放。值此感恩节即将来临之际，中国美国商会华
中将拟定于2024年11月23日在备受瞩目的拓高乐武汉体育娱乐中心举办今年的感
恩节聚会。

我们诚挚地邀请每一位会员、带上您的家人和朋友，准备一道最拿手、最心爱的美
食，和我们一起在拓高乐享受一个温馨、欢乐的感恩节夜晚。不要错过这个机会，
让我们一起在感恩节的夜晚，共同庆祝，共同感恩，共同享受这个美好的时刻！



2023 Highlights Review / 2023年亮点回顾



Benefits
Golden Silver Booth 

RMB 20, 000 RMB 10, 000 RMB 5, 000

Media Coverage
& Free AD

平台曝光及免费广告

One page on the 2025 AmCham China Central China Chapter calendar
中国美国商会华中2025年台历广告页面一页

√ √

AmCham China Central China Chapter WeChat account promotion
中国美国商会华中微信公众号微信推广

2 1

Pre-event Benefits
活动前福利

Logo on all relevant event publicity and marketing materials
公司标识印于所有活动宣传推广页面和资料

√ √ √

Complimentary VIP tickets
活动VIP门票

6 2 2

Brand Visibility/
On-site Benefits 

品牌宣传及活动现场福利

5 minutes of promotional video played before the event
活动现场播放5分钟企业宣传短片

√

One exhibition booth at the event venue
活动区域指定展区内展位一个

√ √ √

Space for one roll-up banner at the exhibition area
活动现场置放企业易拉宝一个

√ √ √

Logo on the main backdrop 
公司标识印于活动现场背景板显要位置

√ √ √

Special acknowledgement at the beginning of event
活动现场鸣谢

√ √ √

Sponsorship Packages / 赞助方案 

In addition, we also accept all kinds of in-kind sponsorship and will also return equal benefits.

另外，我们也接受各种形式的实物赞助，并给予相应的商业回馈。



Interested in Sponsorship?

有兴趣加入赞助吗？

Contact Lina Wang at 134-7705-1516/ lwang@amchamchina.org 

请联系 Lina Wang 134-7705-1516/ lwang@amchamchina.org 

mailto:lcheng@amchamchina.org
mailto:lcheng@amchamchina.org
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